
Zápisnica zo zasadnutia Výkonného výboru EUNIS Slovensko 
konaného dna 15. 4. 1998 v Nitre 

  

Prítomní: Doc. RNDr. Peter Mederly, CSc., UK Bratislava, RNDr. Daniela Šafaríková, STU 
Bratislava, RNDr. Alexander Hulko (poverený zastupovaním Ing. Vánu) APZ Bratislava, prof. Ing. 
Tomáš Kozík, DrSc., UKF Nitra, RNDr. Darina Tóthová, SPU Nitra, Mgr. Jaromír Suchánek, TU 
Trencín, Ing. Ján Kolesár, UMB B.Bystrica, RNDr. Ján Válka, CSc., TU Zvolen, Ing. Karol 
Matiaško, CSc., ŽU Žilina, RNDr. Katarína Nováková, UPJŠ Košice, Ing. Ján Šandrej, TU Košice, 
Ing. Peter Dufek, MŠ SR, Ing. Alojz Putala, ÚIP MŠ SR, Ing. Dana Vozáriková, STU Bratislava,  

Program: Prerokovanie a schválenie materiálov na Valné zhromaždenie združenia dna 15.4.1998  

 Zasadnutie viedol prezident združenia doc. Mederly. Predložil výkonnému výboru na 
prediskutovanie a schválenie nasledujúce materiály, ktoré budú predmetom rokovania 
nadchádzajúceho valného zhromaždenia:  

1. Správa o cinnosti združenia EUNIS Slovensko za obdobie 12.11.1997 – 13.4.1998  
2. Správa o hospodárení združenia EUNIS Slovensko za obdobie 12.11.1997 – 31.3.1998  
3. EUNIS Slovensko – výhladový plán cinnosti a jeho konkretizácia na obdobie 1998 - 1998  
4. Návrh rozpoctu združenia EUNIS Slovensko na obdobie 1998 - 1999  
   
Všetky materiály boli clenom výkonného výboru zaslané dopredu elektronickou poštou. Diskusia o 
pláne cinnosti združenia pritom prebiehala elektronicky od 28.1.1998.  

Výkonný výbor predložené materiály po diskusii schválil a súhlasil s ich predložením valnému 
zhromaždeniu. Na návrh prezidenta združenia tiež súhlasil s tým, aby sa valnému zhromaždeniu 
predložil návrh na schválenie clenského pre rok 1999 v rovnakej výške ako bolo pre rok 1998.  

V diskusii odznelo viacero podnetných návrhov. Ing. Putala navrhol, aby združenie nadviazalo 
kontakt aj s Radou VŠ, Radou pre financovanie a Klubom dekanov a tiež aby žiadalo o pridelenie 
financných prostriedkov z rozpoctu. Upozornil na možnost  prezentovat  pravidelne cinnost  
združenia v štvrt rocníku Academia. Prof. Kozík odporúca zistit , co konkrétne od združenia ocakáva 
Konferencia rektorov. Ing. Dufek ponúkol pripravit  návrh loga združenia. Dr. Valka navrhol, aby sa 
prezident združenia zúcastnil zasadania kolégia rektora TU Zvolen.  
   

                  Zapísal: Doc. RNDr. Peter Mederly, CSc.,  
                                    prezident združenia 

Page 1 of 1Zápisnica z Ustanovujúceho valného zhromaždenia EUNIS – Slovensko


